
Maly televizni serial o obcich Jablunkovska je präve v behu

REGION V odpoledni premidfe 
bystricke kabelove televize se 
minuly pätek diväküm predsta- 
vila Dolni Lomnä. Z üst starostky 
Renaty Pavlinove se dozvödeli, co

se vedeni obce v posledni dobe 
opravdu povedlo, co ho naopak 
stäle träpi a na co pekneho se mo- 
hou nävstevnici prijet do Lomne 
podivat.

Podobnou prezentaci sve obce 
«Sinei se „po bystrickem kabelu“ 
uz provedl napriklad starosta 
Hrcavy Petr Stano, Hrädku Ro
bert Borski, Mostü u Jablunkova 
Josef Szotkowski ci starostka Pis- 
ku Wra Szkanderovä. Takovymto 
zpüsobem se vystridaji vsechny 
obce, jez jsou cleny Sdruzeni obci 
Jablunkovska (SOJ).

Otcem teto myslenkyje staros
ta Bystrice Roman Wröbel. „Sdru- 
2eni obci Jablunkovska letos slavi 
dvacet let sveho trväni. Pfesto si 
nemyslim, ze by kazdy obcan z 
visek zdejsiho regionu vedil, co 
to ta SOJka vlastne je. A tak me 
napadlo, ze bychom mohli dät 
oslaväm take nejakou tu mediäl- 
ni stävu. A ze by krome vydäni 
sborniku a organizoväni nejrüz- 
nejsich doprovodnych akci neby-

Io spatne prezentovat jednotlive 
obce ze sdruzeni take v televizi,“ 
vysvetlil bystricky starosta. A na- 
vic proc ne, kdyz mä bystrickä 
kabelovä televize az do roku 2022 
licenci na vysiläni a take nemale 
zkusenosti s touto praci. A tak 
nabidla ostatnim „sprätelenym“ 
obcim sve sluzby. Zdarma.

Vysiläni si samozrejme mohou 
pustit i lide, kteri kabelovku ne- 
chytaji, a to na internetu. Nejedna 
z prezentaci se vzäpeti po odvysi- 
läni v Bystrickych minutäch take 
objevila na sociälni siti.

„Jä jsem si vlastne udelal dvoji 
radost,“ priznal se Roman Wrö- 
bel. „Za prve je tento maly seriäl 
peknou propagaci nasi SOJky a za 
druhe jsme jim neuveritelne obo- 
hatili bystricke vysilaci Schema,“ 
doplnil.

Celkem 16 reportäzi zameru- 
jicich se na clenske obce SOJky 
se odvysilä behem ctyr mesicü a 
skonci stejne jako skolni rok. Pres 
präzdniny mä totiz i kabelovä te
levize dvoumesicni prestävku.

„Zpocätku jsme se sice setkä- 
vali s jistou nedüverou, ale ted 
mäme ohlasy, ze na kazdou pä- 
tecni premieru a predstaveni dal- 
si obce v poradi se rada obcanü, 
pr edevsim tech starsich, vzdy vel- 
mi töäi,“ dodal starosta.

S dobrou odezvou se setkalo 
vysiläni a prezentace zdejsiho re
gionu take u samotnych starostü 
jednotlivych obci, kterym tym 
bystricke televize spolu s Roma- 
nem Wröblem navic do budoucna 
nabidl sve sluzby napriklad pri 
konäni nejrüznejsich spolecen- 
skych akci. (dk)


